

Overview

CI Money Market Fund is designed to provide investors with interest income and a high level of liquidity (ease of investing and redeeming) while aiming to preserve the value of their investment. The fund invests mainly in relatively safe short-term debt securities such as government Treasury bills and other high quality debt instruments with maturities of less than one year.

Investment objective

This fund's objective is to earn income at the highest rate of return that is consistent with preserving capital and maintaining liquidity. It invests primarily in money market instruments that mature in less than 365 days. These include:

- short-term debt obligations issued or guaranteed by the governments of Canada, any province or any agency of these governments
- commercial paper and other high quality short-term debt obligations of Canadian corporations and Canadian chartered banks.

The portfolio advisor selects securities that it believes have a fundamental value that is not reflected in their credit rating and yield, and may also choose to invest up to 5% the fund's assets in foreign securities.

The fund seeks to maintain a constant unit price of \$10, but there is no guarantee that the price will not change.

Distribution policy

The fund calculates income and credits it to unitholders at the end of each business day. The fund distributes income monthly. Any amount that has been credited but not paid out is reinvested in additional units of the fund.

Suitability

Who should invest in this fund? This fund may be suitable for you if:

- you want to receive income
- you are investing for the short term
- you can tolerate low risk.

Commissions, trailing commissions, management fees and expenses all may be associated with mutual fund investments. Please read the prospectus before investing. Mutual fund securities are not covered by the Canada Deposit Insurance Corporation or by any other government deposit insurer. There can be no assurances that CI Money Market Fund will be able to maintain its net asset value per security at a constant amount or that the full amount of your investment in this fund will be returned to you. Past performance may not be repeated. ©CI Investments and the CI Investments design are registered trademarks of CI Investments Inc.

Aperçu

Le Fonds marché monétaire CI est conçu pour procurer aux investisseurs un revenu d'intérêt et un haut niveau de liquidité qui facilite les investissements et les rachats, tout en préservant la valeur de leur investissement. Le fonds investit principalement dans des titres de créance à court terme relativement sûrs, comme les bons du Trésor et autres instruments d'emprunt de qualité supérieure aux échéances de moins d'un an.

Objectif de placement

L'objectif de ce fonds est de réaliser un revenu au taux de rendement le plus élevé tout en préservant le capital et en maintenant un haut niveau de liquidité. Il investit surtout dans des instruments du marché monétaire ayant une échéance de moins de 365 jours. Le fonds investit entre autres dans les instruments suivants :

- titres de créance à court terme, émis ou garantis par le gouvernement canadien, par l'une des provinces, ou par tout autre organisme gouvernemental;
- billet de trésorerie (papier commercial) ou tout autre titre de créance à court terme de qualité supérieure, émis par une société canadienne ou une banque à charte canadienne.

Le conseiller de portefeuille sélectionne des titres dont les valeurs fondamentales ne sont pas reflétées, selon lui, dans leurs notations financières et rendements respectifs. Il peut également décider d'investir jusqu'à 5 % de l'actif du fonds dans des titres étrangers.

L'objectif du fonds est de maintenir un prix unitaire de 10 \$, sans toutefois garantir que le prix ne changera pas.

Politique de distribution

Le fonds calcule le revenu et le crédite aux porteurs de parts à la fin de chaque jour ouvrable. Le fonds distribue le revenu chaque mois. Tout montant qui a été crédité et demeure impayé est réinvesti dans des parts supplémentaires du fonds.

Pertinence

Qui devrait investir dans ce fonds? Ce fonds pourrait vous convenir si :

- vous voulez que votre investissement génère un revenu;
- vous investissez à court terme;
- vous avez une faible tolérance au risque.

Les fonds communs de placement peuvent comporter des commissions, des commissions de suivi, des frais de gestion et d'autres frais. Veuillez lire le prospectus avant d'investir. Les titres détenus dans des fonds communs de placement ne sont pas garantis par la Société d'assurance dépôts du Canada ni par aucun autre assureur de dépôt. Il n'y a aucune garantie que le Fonds marché monétaire CI pourra maintenir sa valeur liquidative par titre à un montant constant, ou que le montant intégral de votre placement dans le fonds vous sera retourné. Les rendements passés pourraient ne pas se répéter. ®Placements CI et le logo de Placements CI sont des marques déposées de CI Investments Inc.